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SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

2023.gada 8.februāris                                                                                           protokols Nr. 3. 
 

 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 03.02.2023.plkst. 08:51 

- atklāta 08.02.2023. plkst. 09:00 

 

Darba kārtība 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājums 

1. Par centrālās bibliotēkas direktora apstiprināšanu amatā. 

Sociālo lietu komitejas jautājums  

2. Par aprūpes pakalpojuma piešķiršanu bērnam ar invaliditāti. 

Īpašumu komitejas jautājumi 

3. Par zemes gabala Zaļinieku iela 5, Krustkalnos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, kadastra 

apzīmējums 8070 003 0076, piešķiršanu nomā I.B.;  

4. Par zemes piešķiršanu nomā P.M. uz daļu no pašvaldībai piederošā  nekustamā īpašuma 

“Sūkņu stacija Santehniķi”, Katlakalnā, Ķekavas pagastā;  

5. Par zemes piešķiršanu nomā P.M. uz pašvaldībai piederošo nekustamo īpašumu “Sūkņu 

stacija Nr.1 Elektriķi”, Katlakalnā, Ķekavas pagastā. 

Attīstības komitejas jautājumi  

6. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Asenberģi”, 

Baldones pagastā;  

7. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Tilta Stūri”, 

Baldones pagastā;  

8. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 21. decembra lēmumā Nr. 3 “Par zemes 

ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Autoceļš A7”, Ķekavā, Ķekavas 

novadā”;  

9. Par nekustamā īpašuma “Adamsi” Ķekavā, lietošanas mērķa maiņu;  

10. Par detālplānojuma "Niedrupes", Krogsilā, Ķekavas pagastā, apstiprināšanu;  

11. Par ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma 

“Lapmeži” grozījumu daļā saistībā ar īpašumiem Grīzupes ielā 8, Grīzupes ielā 10 un 

Grīzupes ielā 12,  Krogsilā, Ķekavas pagastā;  

12. Par ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma 

“Lapmeži” grozījumu daļā saistībā ar nekustamo īpašumu Lapmežu ielu 16, Krogsilā, 

Ķekavas pagastā;  

13. Par detālplānojuma ”Namiķi”, Katlakalnā, Ķekavas novadā, darba uzdevuma derīguma 

termiņa pagarināšanu;  

14. Par ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma 

“Koraļļi”  teritorijā, Katlakalnā, Ķekavas pagastā;  

15. Par adrešu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma “Svēteļi-2 

un Vilgertiņi”  teritorijā, Katlakalnā, Ķekavas pagastā;  

16. Par adrešu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma “Olektīte”  

teritorijā, Valdlaučos, Ķekavas pagastā;  

mailto:novads@kekava.lv
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17. Par lokālplānojuma projekta teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamajos īpašumos 

Pavasara ielā 36 un 38, Baložos apstiprināšanu ar saistošajiem noteikumiem;  

18. Par ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma 

“Magones”  grozījumu teritorijā, Krustkalnos, Ķekavas pagastā. 

Apvienotās komitejas jautājumi 

19. Par Ķekavas novada pašvaldības Simbolikas komisijas sastāva maiņu;  

20. Par Ķekavas novada pašvaldības 2023.gada budžeta apstiprināšanu.  

 

 

 

Sēdi vada - domes priekšsēdētājs Juris Žilko, 

      - domes priekšsēdētāja otrais vietnieks Valts Variks. 

Sēdi protokolē - sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks.  

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone;  

Iekšējais auditors Viktorija Belova; 

Centrālās administrācijas  

Administratīvās pārvaldes juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne un personāla speciāliste 

Baiba Barkāne; 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska un vadītājas vietnieks Juris 

Križanovskis;  

Īpašumu pārvaldes vdītājs Edgars Melnieks, nekustamo īpašumu speciāliste Olga Marčenkova; 

Finanšu pārvaldes vadītāja Anda Pūriņa. 

Ieinteresētā persona – Maija Škapare, Velga Kūkuma. 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 

 

Žilko atklāj domes kārtējo sēdi.  Viņš paziņo, ka attaisnotu iemeslu dēļ deputāti Dace Cīrule un 

Gatis Līcis sēdē piedalīsies attālināti. 

 

 

Par darba kārtību 

Žilko informē, ka izsludinātajā sēdes darba kārtībā iekļauti 20 jautājumi, no kuriem pēdējais 

jautājums par pašvaldības šā gada budžetu ir pats svarīgākais. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Žilko, Jansone, Jerums, Līcis. 

Jautājumu vairāk par un Žilko atklāj debates. 

Debatē Jerums. 

Žilko nodod sēdes vadību savam otrajam vietniekam Valtam Varikam. 

Turpinās debates, debatē Ceļmalnieks, Aigars Vītols, Andris Vītols, Jerums otrreiz, Legzdiņa. 
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Variks atdod sēdes vadību Jurim Žilko. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par darba kārtību.  

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2023.gada 8.februāra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

1. 
Par centrālās bibliotēkas direktora ievēlēšanu amatā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.24:50) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – atklāta konkursa rezultātā no sešiem kandidātiem 

vislielāko punktu skaitu ieguva Maija Škapare, kurai paredzēts stāties amatā ar šā gada 1.martu. 

Viņa pauž viedokli, ka Latvijas Universitātes sociālo zinātņu fakultātes akadēmiskā bibliotēka 

zaudē profesionālu bibliotēkāri, bet Ķekavas novada centrālā bibliotēka iegūs vērtīgu un 

profesionālu vadītāju. Romanovska norāda, ka Maija Škapare vienu gadu ir strādājusi arī 

Baložu bibliotēkā. Ar vērtēšanas protokoliem deputāti var iepazīties, tam arī pievienota 

centrālās bibliotēkas attīstības vīzija. Par konkursa norisi atbildes varēs sniegt Baiba Barkāne, 

ir iespējams arī iztaujāt amata kandidāti, kas piedalās šai sēdē. 

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Vītols, Škapare, Ceļmalnieks, Variks, Jerums, Barkāne, 

Pozņaks. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Jerums. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Iecelt Maiju Škapari Ķekavas novada pašvaldības centrālās bibliotēkas direktora amatā. 

Lēmums pielikumā.  
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SOCIĀLO LIETU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

2. 
Par aprūpes pakalpojuma piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.55:39) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – sociālais dienests saņēma iesniegumu ar lūgumu 

nodrošināt aprūpi mājās bērnam ar invaliditāti. Šis gadījums ir sarežģīts un nonācis izskatīšanai 

domē, jo invaliditāte noteikta ne tikai šim bērnam, bet arī viņa mātei ir noteikta reta ģenētiska 

slimība, kas liedz pilnvērtīgi rūpēties par savu meitu. Iepriekš ģimene dzīvoja Rīgā, un Rīga šai 

ģimenei šādu pakalpojumu sniedza, tāpēc ģimenei izveidojusies ļoti laba sadarbība ar bērna 

aprūpētāju, kura ir gatava turpināt sniegt aprūpes pakalpojumu, kas šim bērnam ir ļoti svarīgi. 

Sociālais dienests ir sniedzis savu atzinumu, kurā tas lūdz atbalstīt šī pakalpojuma sniegšanu šim 

bērnam. Jautājumu izskatīja Sociālo lietu un Finanšu komitejas un sniedza pozitīvu atzinumu, 

tāpēc sagatavots atbilstošs lēmuma projekts. Līdzekļi šī pakalpojuma sniegšanai tiks nodrošināti 

no Sociālā dienesta budžeta. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu. 

  

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, “Nepiedalās” – 1 (Ineta Lazda), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt aprūpes pakalpojumu bērnam ar invaliditāti A.C., finansējumu paredzot no 

Ķekavas novada pašvaldības 2023.gada budžeta pozīcijas – Ķekavas novada sociālā 

dienesta budžets.  

Lēmums pielikumā.  

 

Ineta Lazda pauž viedokli par savu balsojumu – viņa balsojumā nepiedalījās, jo ir Sociālā 

dienesta atzinuma sagatavotāja. 

 

 

ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

3. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.59:35) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas, kura vēlas nomāt 

mazdārziņu, sagatavots atbilstošs lēmuma projekts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Piešķirt nomā zemes gabalu Zaļinieku iela 5, Krustkalnos, Ķekavas pagastā, I.B., nosakot 

zemes nomas līguma termiņu līdz 2024.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza 

ierīkošanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

4. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:00:35) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas, kura lūdz 

pagarināt zemes nomas līgumu uz maksimāli pieļaujamo laiku, jo uz zemes atrodas šai personai 

piederoša ēka. Sagatavots lēmuma projekts par zemes nomu uz desmit gadiem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Križanovskis. 

Sēdē pārtraukums no plkst. 10:00 līdz 10:10. 

Žilko atsāk domes sēdi (ierakstā sēde atsākas plkst.1:13:41) 

Turpinās jautājumu sadaļa, piedalās Križanovskis, Jerums, Keisters, Žilko, Zvaigzne. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Jura Jerums –  

Atlikt jautājumu un izskatīt to arī Attīstības komitejā, 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Jerums aicina Attīstības komitejas vadītāju uzaicināt Keisteru uz sēdi, kurā tiks izskatīts šis 

jautājums. 

 

5. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:22:55) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šis jautājums saistīts ar iepriekšējo, tāpēc aicina 

Križanovski apskatīties kadastra kartē, vai tur nav līdzīgas pašvaldības intereses. 

Ziņojumu papildina Križanovskis – pēc teritorijas plānojuma šī ir inženierkomunikāciju tīklu 

zona, tomēr norāda, ka iesniegumā minētais mērķis ir tieši šādu tīklu uzturēšana. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Marčenkova, Keisters. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu.  
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Priekšlikums no Jura Jeruma –  

Atlikt jautājumu un izskatīt to arī Attīstības komitejā, 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

6. 
Par zemes ierīcības projekta uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:31:48) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šī zemes ierīcības projekta mērķis ir sadalīt īpašumu divās 

daļās un izdalīt ceļu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Andris Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamajā īpašumā “Asenberģi”, 

Baldones pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

7. 
Par zemes ierīcības projekta uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:33:40) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šis ir vairāk kā 22 ha liels zemes gabals, kuru īpašniece vēlas 

sadalīt. Galvenais mērķis ir nodalīt esošo viensētu, pārējā ir lauksaimniecības zeme, kuru sadala 

trīs zemes vienībās un izdala atsevišķā zemes vienībā ceļa daļu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Tilta Stūri”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem. 

 Lēmums pielikumā.  

 

 

 

8. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:35:28) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – lēmuma projekts satur tehnisku precizējumu, jeb kļūdas 

labojumu, kur pagājušajā domes sēdē tika apstiprināts zemes ierīcības projekts, kura mērķis bija 

izdalīt Rīgas ielu atsevišķā zemes vienībā no autoceļa A7, un, sagatavojot lēmuma projektu, tika 

sajaukti kadastra numuri, kas ar šo lēmumu tiek labots. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada domes 2022.gada 21.decembra lēmuma  Nr. 3 “Par 

zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Autoceļš A7”, Ķekavā, 

Ķekavas novadā”.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

9. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:39:00) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šis lēmuma projekts sagatavots pamatojoties uz Valsts zemes 

dienesta vēstuli, kurā tā aicina pašvaldību noteikt atbilstošu lietošanas mērķi zemēm, uz kurām 

aug mežs. Arī šīs 2.34 ha lielās zemes vienības daļu klāj mežs, tāpēc tai tiek noteikts dalītais 

lietošanas mērķis. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 



1-3 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

8 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma “Adamsi”, Ķekavā, Ķekavas novadā, 2,34 ha platībā lietošanas 

mērķi, nosakot dalīto nekustamā īpašuma lietošanas mērķi. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

10. 
Par detālplānojuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:40:50) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – izstrādāts detālplānojums, kurš paredz 1,8 ha lielu zemes 

gabalu sadalīt astoņos zemes gabalos savrupmāju apbūvei. Institūciju atzinumi ir pozitīvi, 

iebildumu nav, komitejā lēmuma projekts atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt detālplānojumu “Niedrupes”, Krogsilā, Ķekavas pagastā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

11. 
Par adrešu un lietošanas mērķu piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:41:58) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – saskaņā ar detālplānojuma grozījumiem tiek izdalīta jauna 

iela un tai tiek piršķirts nosaukums un atbilstošs lietošanas mērķis. 

Jautājumu sadaļā piedalās Pozņaks, Križanovskis, Jerums, Aigars Vītols, Žilko, Ceļmalnieks, 

Jerums, Variks, Keisters, Andris Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, Žilko atklāj debates. 

Debatē Ceļmalnieks. 

Žilko pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem.   
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Priekšlikums no Aigara Vītola – 

Atlikt jautājumu, skatīt atkārtoti komitejā un domes sēdē, ņemot vērā domes sēdē deputāta  

izteiktās bažas par lēmuma projekta prettiesiskumu, 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), “Pret” – 10 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks), “Atturas” – 2 (Ineta Romanovska, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 
 

Priekšlikums no Andra Vītola –  

izteikt lēmumprojekta paskaidrojošās daļas otro atsauci šādā redakcijā: "Ministru 

kabineta 2021.gada 29. jūnija noteikumu Nr. 455 “Adresācijas noteikumi” 9.punktu, 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 2 (Arnolds Keisters, Indra Priede),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 
 

Tiek labots lēmuma projekts atbilstoši atbalstītajam priekšlikumam un Žilko aicina balsot par 

laboto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 5 (Aigars Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, Ineta Lazda),  

“Nepiedalās” – 1 (Andris Ceļmalnieks) 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķus detālplānojuma 

“Lapmeži” grozījumu daļā saistībā ar īpašumiem Grīzupes ielā 8, Grīzupes ielā 10 un 

Grīzupes ielā 12,  Krogsilā, Ķekavas pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 
 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Aigars Vītols balsojumā atturējās iepriekš paziņoto iemeslu dēļ, kurus vēl vairāk pastiprināja 

Pozņaka atturēšanās šajā balsojumā, kas liecina par to, ka kaut kas ar lēmumu nav kārtībā. 

Ceļmalnieks nepiedalījās balsojumā, kas pamatojas uz šaubām par šī lēmuma tiesiskuma 

aspektiem, uz ko norādījis Pozņaks. 
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12. 
Par adrešu un lietošanas mērķu piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:22:50) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – jautājums saistīts ar iepriekšējo, tas pats detālplānojums, tā 

pati iela tikai saistībā ar citu īpašumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Andris Vītols, Pozņaks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumiem.   

 

Priekšlikums no Aigara Vītola – 

Atlikt jautājumu, skatīt atkārtoti komitejā un domes sēdē, ņemot vērā domes sēdē deputāta  

izteiktās bažas par lēmuma projekta prettiesiskumu, 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Indra Priede, Ineta 

Lazda, Juris Jerums), “Pret” – 11 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks), “Atturas” – 1 (Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Priekšlikums no Andra Vītola –  

izteikt lēmumprojekta paskaidrojošās daļas otro atsauci šādā redakcijā: "Ministru 

kabineta 2021.gada 29. jūnija noteikumu Nr. 455 “Adresācijas noteikumi” 9.punktu, 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 2 (Arnolds Keisters, Indra Priede),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Tiek labots lēmuma projekts atbilstoši atbalstītajam priekšlikumam un Žilko aicina balsot par 

laboto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 5 (Aigars Vītols, 

Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Indra Priede, Ineta Lazda),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķus detālplānojuma 

“Lapmeži” grozījumu daļā Lapmežu ielā 16, Krogsilā, Ķekavas pagastā. 

Lēmums pielikumā.  
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13. 
Par detālplānojuma darba uzdevuma termiņa pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:30:34) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – lēmums par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu pieņemts 

2020.gada 17. septembrī, ir pagājuši divi gadi, tāpēc darba uzdevuma termiņš beidzies, tomēr 

faktiskie un juridiskie apstākļi nav mainījušies, tāpēc termiņu iespējams pagarināt. Īpašums ir 

0.8 ha liels un īpašnieks to vēlas sadalīt apbūves gabalos. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Andris Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.   

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atjaunot un pagarināt darba uzdevuma, kas apstiprināts ar Ķekavas novada domes 

2020.gada 17.septembra lēmumu Nr. 26 “Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

nekustamajam īpašumam “Namiķi”, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā”, derīguma termiņu līdz 2025.gada 8.februārim. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

14. 
Par adrešu un lietošanas mērķu piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:32:22) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – īpašumam gandrīz 2,5 ha platībā dome ir apstiprinājusi 

detālplānojumu, kura mērķis ir zemes sadale apbūvei. Saskaņā ar noslēgto administratīvo 

līgumu vispirms jāizdala ielas, ko īpašnieks ir izdarījis, tāpēc ar šo lēmumu ielām tiks piešķirtas 

adreses un lietošanas mērķi, lai var uzsākt būvprojektēšanu.  

Jautājumu sadalā piedalās Aigars Vītols, Križanovskis, Andris Vītols, Pozņaks. 

Andris Vītols iesniedzis līdzīgu priekšlikumu, kā iepriekš ar piedāvājumu labot normatīvā akta 

izdošanas datumu un numuru. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu.  

 

 

Priekšlikums no Andra Vītola –  

Izteikt lēmumprojekta paskaidrojošās daļas otro atsauci šādā redakcijā: "Ministru 

kabineta 2021.gada 29. jūnija noteikumu Nr. 455 “Adresācijas noteikumi” 9.punktu 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis 

Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Arnolds Keisters),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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Tiek labots lēmuma projekts atbilstoši atbalstītajam priekšlikumam un Žilko aicina balsot par 

laboto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, 

Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, 

“Atturas” – 1 (Arnolds Keisters),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķus detālplānojuma 

“Koraļļi”  teritorijā, Katlakalnā, Ķekavas pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

15. 
Par adrešu un lietošanas mērķu piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:37:35) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – līdzīgs jautājums, kā iepriekš, izstrādāta detālplānojuma 

teritorijā jāpiešķir nosaukumi un lietošanas mērķi ielām. Tāpat kā iepriekš, viņš iesniedzis 

priekšlikumu par korektu normatīvā akta atsauci. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Andra Vītola –  

Izteikt lēmumprojekta paskaidrojošās daļas otro atsauci šādā redakcijā: "Ministru 

kabineta 2021.gada 29. jūnija noteikumu Nr. 455 “Adresācijas noteikumi” 9.punktu 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Arnolds Keisters),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Tiek labots lēmuma projekts atbilstoši atbalstītajam priekšlikumam un Žilko aicina balsot par 

laboto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Arnolds Keisters),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķus detālplānojuma 

“Svēteļi-2” un “Vilgertiņi” teritorijā, Katlakalnā, Ķekavas pagastā. 

Lēmums pielikumā.  
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16. 
Par adrešu un lietošanas mērķu piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:39:25) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – arī šajā gadījumā detālplānojuma realizācijas pirmajā kārtā 

tiek piešķirts nosaukums ielai. Tāpat kā iepriekš, viņš iesniedzis līdzīgu priekšlikumu par atsauci 

uz korektu normatīvo aktu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Andris Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Andra Vītola –  

Izteikt lēmumprojekta konstatējošās daļas 7.punktā un paskaidrojošās daļas otro atsauci 

šādā redakcijā: "Ministru kabineta 2021.gada 29. jūnija noteikumu Nr. 455 “Adresācijas 

noteikumi” 9.punktu 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Tiek labots lēmuma projekts atbilstoši atbalstītajam priekšlikumam un Žilko aicina balsot par 

laboto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķus detālplānojuma 

“Olektīte”  teritorijā, Valdlaučos, Ķekavas pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

17. 
Par lokālplānojuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:43:06) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – abi nekustamie īpašumi atrodas bijušās dārzkopības 

sabiedrības teritorijā, katrs aptuveni 600 kv.m. liels, lokālplānojuma izstrādes mērķis ir 

teritorijas plānojuma grozījumi ar mērķi noteikt samazinātu būvlaidi, tā lai esošās būves atbilstu 

normām. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Andris Vītols, Žilko, Križanovskis, Jerums. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt lokālplānojuma projektu nekustamajiem īpašumiem Pavasara ielā 36 un 

Pavasara ielā 38, Baložos, ar saistošajiem noteikumiem. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

18. 
Par adrešu un lietošanas mērķu piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:47:26) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – saskaņā ar detālplānojuma grozījumiem ir likvidēts ielas 

atzarojums un tiek piešķirtas adreses un lietošanas mērķi jaunveidojamām zemes vienībām. Arī 

šajā lēmumā nepieciešams labot atsauci uz normatīvo aktu, tāpēc viņš iesniedzis priekšlikumu. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Priekšlikums no Andra Vītola –  

Izteikt lēmumprojekta konstatējošās daļas 8.punktā un paskaidrojošās daļas otro atsauci 

šādā redakcijā: "Ministru kabineta 2021.gada 29. jūnija noteikumu Nr. 455 “Adresācijas 

noteikumi” 9.punktu 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Tiek labots lēmuma projekts atbilstoši atbalstītajam priekšlikumam un Žilko aicina balsot par 

laboto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķus detālplānojuma 

“Magones”  teritorijā, Krustkalnos, Ķekavas pagastā. 

Lēmums pielikumā.  
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APVIENOTO KOMITEJU JAUTĀJUMI 

19. 
Par simbolikas komisijas sastāva maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:50:35) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – saņemts iesniegums no Simbolikas komisijas locekļa ar lūgumu 

izbeigt viņa darbību komisijā un otrs iesniegums, kurā cita persona pauž piekrišanu darboties 

šai komisijā. Saskaņā ar komisijas nolikumu, Simbolikas komisija sastāv no pieciem locekļiem, 

tāpēc ir pamats pieņemt lēmumu par jauna komisijas locekļa apstiprināšanu amatā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Kūkuma. 

Žilko pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Ievēlēt Ķekavas novada pašvaldības Simbolikas komisijas locekļa amatā Velgu Kūkumu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 12:00 līdz plkst.12:20. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

20. 
Par Ķekavas novada pašvaldības 2023.gada budžeta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:23:28) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – izskatot iesniegtos budžeta pieprasījumus 2023.gadam un 

ņemot vērā 2022.gada budžeta izpildi konstatēts, ka budžeta pierasījumi pamatoti ar to 

nepieciešamību un pašvaldības funkciju izpildi, tāpēc sagatavots 2023.gada budžeta projekts un 

saistošie noteikumi, un tie tiek virzīti uz domes sēdi apstiprināšanai. Tālāk Žilko sīkāk 

parskaidro budžetā iekļautos ienākumus un izdevumus. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Žilko, Jansone, Jerums, Pūriņa, Aigars Vītols, Belova, 

Danovska. 

Sēdē pārtraukums no plkst. 13:15 līdz plkst.14:15. 

Žilko atsāk domes sēdi. (ierakstā sēde atsākas plkst.5:21:54) 

 

Turpinās jautājumu sadaļa, piedalās Jansone, Jerums, Žilko, Pūriņa, Aigars Vītols, Danovska, 

Cīrule, Belova, Variks, Ceļmalnieks, Legzdiņa, Melnieks. 

Savus iesniegtos priekšlikumus komentē Ceļmalnieks, Aigars Vītols, Lazda, Jerums. 
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Sēdē pārtraukums no plkst. 15:35 līdz plkst.15:45. 

Žilko atsāk domes sēdi. (ierakstā sēde atsākas plkst.6:46:20) 

 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Putniņa, Ceļmalnieks, Andris Vītols, Jerums, Aigars Vītols, Andris Vītols otrreiz, Jerums 

otrreiz. 

Žilko pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par iesniegtajiem priekšlikumiem.  

 

 

1.priekšlikums no Jura Jeruma - 

Ņemot vērā saņemtās atbildes uz jautājumiem, ka "budžeta cipari ir staigājoši" līdz brīdim, 

kad tiek pieņemts valsts budžets, atlikt pašvaldības budžeta pieņemšanu līdz valsts budžeta 

apstiprināšanai, 

Atklāti balsojot   

ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, Juris Jerums, Kristīne 

Legzdiņa), "Pret" – 11 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 3 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Ineta Lazda),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Aigars Vītols balsojumā atturējās ar cerību, ka viņa priekšlikumi tiks atbalstīti un iekļauti 

budžetā.   

Jerums neatturējās pat šajā balsojumā, jo kaut kas viņam liek domāt, ka arī nākamo 

priekšlikumu par 1,9 miljonu atspoguļošanu budžetā varētu neatbalstīt. 

 

Belova pauž viedokli kādā kārtībā būtu jābalso par iesniegtajiem priekšlikumiem. 

 

2.priekšlikums no Jura Jeruma - 

Budžeta ieņēmumu sadaļā izmantot jaunākos FM sniegtos datus ne tikai par iemaksām 

PFIF, bet arī par IIN prognozi, proti, IIN ieņēmumiem izmantot FM datus, 38 624 850 

EUR, 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 11 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 1 (Kristīne Legzdiņa),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
   

 

Belova vēlreiz pauž viedokli kādā kārtībā būtu jābalso par priekšlikumiem. 

Aigars Vītols vēlreiz apliecina, ka vēlas, lai tiktu balsots par visiem viņa iesniegtajiem 

priekšlikumiem un skaidro sīkāk. 
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3.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Ņemot vērā, ka tika iesniegti un izskatīti arī iedzīvotāju budžeta priekšlikumi, 

lēmumprojekta konstatējošo daļu izteikt šādā redakcijā: Izskatot Ķekavas novada 

iedzīvotāju, Ķekavas novada pašvaldības iestāžu, aģentūru un struktūrvienību vadītāju 

iesniegtos budžeta pieprasījumus 2023.gada budžetam, kā arī ņemot vērā 2022.gada 

budžeta izpildi, konstatēts, ka budžeta pieprasījumi ir pamatoti ar finanšu nepieciešamību 

un pašvaldības funkciju izpildi, 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 7 (Andris Vītols, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, 

Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 5 (Edgars 

Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
   

 

 

4.priekšlikums no Jura Jeruma - 

Paredzēt 100 000 EUR no IIN ieņēmumu korekcijas pēc jaunākajiem datiem (+1 988 139 

EUR) pagaidu skolas ēkas Pļavniekkalna skolas skolēniem Skolas ielā 2, Ķekavā 

ventilācijas sistēmas ierīkošanai, 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 10 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 2 (Ineta Romanovska, Kristīne Legzdiņa),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
   

 

 

5.priekšlikums no Andra Ceļmalnieka - 

Sadaļā “Izglītības ēkas” Pļavniekkalna sākumskolas piebūves būvniecībai iekļaut 1 888 

139 EUR no Iedzīvotāju ienākuma nodokļa ieņēmumiem papildus jau norādītajiem 

līdzekļiem, tas ir kopā: 2 902 242 EUR. Līdzekļus paredzēt piebūves būvniecībai, iekštelpu 

un ārtelpas (atpūtas un sportošanas vietu izveidei) iekārtošanai skolēniem kvalitatīvas 

mācību vides nodrošināšanai mācību uzsākšanai 2024.gada janvārī., 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 11 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 1 (Elīna Rasnace),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
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6.priekšlikums no Inetas Lazdas - 

Paredzēt 50 000 EUR Pļavniekkalna ielas projektēšanai, lai tiktu sakārtota lietus ūdens 

kanalizācija un apgaismojums, ielas segums un pa to potenciāli, iespējams, varētu 

pilnvērtīgi pārvietoties sabiedriskais transports (kā tas tika runāts ar “Rīgas Satiksmes” 

un Rīgas domes pārstāvjiem un kas varētu kursēt līdz pat Ķekavai), līdzekļus ņemot no 

Iedzīvotāju ienākuma nodokļa ieņēmumiem ( 1 988 139 EUR)., 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 10 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Atturas" – 2 (Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
   

 

 

7.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Paredzēt 2023.gada budžetā sadaļā Teritorijas apsaimniekošana (5239) Rotaļu iekārtas 

uzstādīšanai 5000 EUR Mellupu ciemā pašvaldības īpašumā pie SAC ēkas, līdzekļus 

paredzot no budžeta sadaļas Līdzekļi neparedzētiem gadījumiem, 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 8 (Andris Vītols, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Atturas" – 

4 (Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
   

 

 

8.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Turpinot labiekārtot Titurgas ezera apkārtni, paredzēt Īpašumu pārvaldes (Teritoriju 

labiekārtošana) 2023.gada budžetā pastaigu taku iekārtošanai 20000 EUR , līdzekļus 

paredzot no budžeta sadaļas - Attīstības pārvalde (kods 22391)Pārējie neklasificētie 

pakalpojumi - Labiekārtošanas plāna aktualizācija, 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 12 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
   

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – Žilko pauž cerību, ka priekšlikumā ietvertā ideja 

tiks noformulēta līdz budžeta pieteikumam un iedzīvotāji naski balsos un šis labiekārtojums tiks 

atbalstīts. 
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9.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Paredzēt 2023.gada budžeta sadaļā Ceļu uzturēšana (2246) finansējumu 100 000 EUR 

Rīgas ielas 36, Ķekavā -  Iekšpagalma teritorijas asfalta seguma atjaunošanai, līdzekļus 

paredzot no IIN prognozē paredzētajiem papildus budžeta ieņēmumu līdzekļiem , atbilstoši 

FM prognozei., 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 10 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Atturas" – 2 (Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
   

 

 

10.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Paredzēt 2023.gada budžetā Īpašumu pārvaldes budžeta sadaļā Ceļu uzturēšana (2246)  

100 000 EUR finansējumu asfalta seguma atjaunošanai Baložos, Kr.Barona ielai, kā arī - 

Zaļās ielas iekšpagalmu ielām,  līdzekļus paredzot no IIN prognozē paredzētajiem papildus 

budžeta ieņēmumu līdzekļiem, atbilstoši FM prognozei, 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 11 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 1 (Kristīne Legzdiņa),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
   

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Žilko norāda, ka šis bija kombinēts priekšlikums, kura daļa jau šogad tiks veikta un paredzēta 

budžetā, tāpēc balsojumā atturējās. 

Aigars Vītols atbalstīja priekšlikumu, jo tas ietver tās ielas, kuras budžetā nav paredzēts 

atjaunot. 

 

 

 

11.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Paredzēt Attīstības pārvaldes budžeta sadaļā Pārējie neklasificētie pakalpojumi kodā 

22391 līdzekļus 20 000 EUR apmērā Baldones kultūras telpas piebūves/pārbūves 

projektēšanas darbu uzsākšanai,  līdzekļus paredzot no IIN prognozē paredzētajiem 

papildus budžeta ieņēmumu līdzekļiem , atbilstoši FM prognozei., 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 7 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 5 

(Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina Putniņa),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
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12.priekšlikums no Inetas Lazdas - 

Paredzēt 2023.gada budžetā 35 000 EUR bērnu rotaļu un sporta elementu uzstādīšanai pie 

Katlakalna tautas nama līdzekļus paredzot no Attīstības pārvaldes kods 22391 

Labiekārtošanas plāna aktualizācija (35 000 EUR)., 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 7 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Atturas" – 5 (Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
   

 

 

13.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Paredzēt 2023.gada budžetā Īpašumu pārvaldes (Teritoriju labiekārtošana) 30000 EUR 

iežogota suņu pastaigu laukuma ierīkošanai Ķekavā, līdzekļus paredzot no IIN prognozē 

paredzētajiem papildus budžeta ieņēmumu līdzekļiem , atbilstoši FM prognozei., 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 6 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 6 (Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
   

 

 

14.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Paredzēt 2023.gada Īpašumu pārvaldes budžetā papildus lidzekļus 50000 EUR apmērā 

līdzfinansējumam ūdenssaimniecības pieslēgumu ierīkošanai, līdzekļus paredzot no IIN 

prognozē paredzētajiem papildus budžeta ieņēmumu līdzekļiem , atbilstoši FM prognozei., 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 12 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
   

 

 

15.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Paredzēt 2023.gada budžetā papildus 50000 EUR finansējumu Dalīto škiroto atkritumu 

laukuma izbūvei Baložu pilsētā,līdzekļus paredzot no IIN prognozē paredzētajiem papildus 

budžeta ieņēmumu līdzekļiem , atbilstoši FM prognozei., 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 12 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
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  16.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Paredzēt finansējumu 2023.gada budžetā sadaļā Ceļu investīciju projekti (22391)Pārējie 

neklasificētie pakalpojumi papildus 20000 EUR 

 Titurgas ielas seguma rekonstrukcijas projektēšanas darbu uzsākšanai, līdzekļus paredzot 

no IIN prognozē paredzētajiem papildus budžeta ieņēmumu līdzekļiem , atbilstoši FM 

prognozei., 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 12 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
   

 

17.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Paredzēt 2023.gada Attīstības pārvaldes budžetā līdzekļus 500 000 EUR sporta un rotaļu 

laukuma projekta aktualizācijai un relizācijai Katlakalnā, Sporta ielā pie PII Bitīte,  

līdzekļus paredzot no IIN prognozē paredzētajiem papildus budžeta ieņēmumu līdzekļiem, 

atbilstoši FM prognozei, 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 7 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 5 (Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Ineta Romanovska, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
   

 

18.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Paredzēt 2023.gada Īpašumu pārvaldes budžetā jau 50 000 EUR strūklakas 

rekonstrukcijai pie Baložu pārvaldes ēkas, līdzekļus paredzot no IIN prognozē 

paredzētajiem papildus budžeta ieņēmumu līdzekļiem , atbilstoši FM prognozei. 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 11 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 1 (Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
   

 

19.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Paredzēt 2023.gada budžetā sadaļā Ceļu uzturēšana 50 000 EUR Zālītes ielas, 

Krustkalnos asfaltēšanai vai dubultās virsmas apstrādei, līdzekļus paredzot no IIN 

prognozē paredzētajiem papildus budžeta ieņēmumu līdzekļiem , atbilstoši FM prognozei., 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 11 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Atturas" – 1 (Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
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20.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Paredzēt 2023.gada Teritoriju labiekārtošanas budžetā līdzekļus 10000 EUR apmērā 

Ķekava parka labiekārtošanai-papildus rotaļu elementu izvietošanai,  līdzekļus paredzot 

no budžeta sadaļas - Attīstības pārvalde (kods 22391) Pārējie neklasificētie pakalpojumi - 

Labiekārtošanas plāna aktualizācija. 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 8 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), 

"Atturas" – 3 (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Ineta Romanovska),  

“Nepiedalās “ – 1 (Valts Variks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Variks pauž viedokli par savu balsojumu – viņš tikai vēlējies saprast, kas notiks šai balsojumā.   

 

 

21.priekšlikums no Inetas Lazdas - 

Paredzēt 10 000 EUR aprūpes pakalpojumam Sociālā dienesta budžetā bērniem ar 

invaliditāti, kuriem nav VDEĀVK izsniegta īpašas kopšanas atzinuma, bet vecāki objektīvu 

iemeslu dēļ, nevar paši nodrošināt bērna aprūpi un uzraudzību nepieciešamajā apjomā. 

Veikt nepieciešamos grozījumus saistošajos noteikumos, paredzot pakalpojumu līdz 40 

stundām mēnesī vienam bērnam, ar stundas likmi 4.79 EUR, kas mēnesī sastādītu 191.6 

EUR, bet gadā 2,299.2 EUR. Finansējumu paredzot no Sabiedriskās attiecības kods 

22391,  FB tiešraides 10 000 EUR., 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 8 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs), 

"Atturas" – 4 (Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
   

 

 

22.priekšlikums no Daces Cīrules - 

Paredzēt, Sporta aģentūras 2023.gada budžetā vienu amata likmi ( 15400,00 EUR pirms 

nodokļu nomaksas) speciālista darbam, vispārējās fiziskās attīstības nodarbībām ar 

īpašajiem bērniem,jauniešiem (autisms, kustību, garīgu u.c. traucējumiem) no līdzekļiem 

deputātu atalgojums 15400,00 EUR, 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 7 (Andris Vītols, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 5 (Edgars 

Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
   

 

Jerums pauž viedokli par savu balsojumu – viņš norāda, ka palikusi pēdējā iespēja neļaut 

opozīzijai teikt, ka neviens priekšlikums netika atbalstīts un likvidēt pārpratumu, kas notika 

apvienotajā komitejā. 
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23.priekšlikums no Jura Jeruma - 

Ņemot vērā, ka tas nepieciešams valsts apmaksāto ginekoloģijas pakalpojumu sniegšanai, 

kā arī tiek izmantots radioloģijas un uroloģijas pakalpojumu sniegšanai, Ķekavas 

ambulancei kodā 5220 atgriezt līdzekļus 25 000 eur, paredzot tos USG iegādei (paredzot 

tos no LNG, kur tie tika ievietoti pēc apvienotās komitejas). 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 6 (Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 6 (Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Ineta Romanovska, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Andrim Vītolam šis balsojums bija nozīmīgs, jo pirmo reizi viņš balsojumā atturējās un Jerums 

deputātus uzrunāja no sirds. 

Jerums – viņam prieks, ka Vītols jau ir atturējies, tomēr žēl, ka nesanāca līdz galam, tomēr 

jāturpina strādāt, jo priekšā vēl ir budžeta grozījumi. 

Putniņa – viņas argumenti, kāpēc par visiem priekšlikumiem viņa balsoja pret vai atturoties - ja 

jau šobrīd pašvaldībai būtu šie divi miljoni, tad visi priekšlikumi būtu atbalstāmi un ne tikai šie, 

bet arī citi. Īpaši viņa atbalstītu tos priekšlikumus, kas interesē Baldones iedzīvotājus. Diemžēl 

budžets ir tik liels, kāds tas ir un pašvaldībai ir jāsāk strādāt. Viņa cer, ka faktiskais budžets būs 

labāks, nekā šā brīža prognozes un visus priekšlikumus varēs atbalstīt. 

Variks – viņš piekrīt Putniņas teiktajam, uzskata, ka visi šās dienas priekšlikumi bija balstīti uz 

vēl neesošām finansēm, jo jau pirmajā balsojumā dome nolēma neiekļaut budžetā divus 

miljonus, līdz ar to pārējos priekšlikumus, kas balstījās uz šo pieņēmumu, viņš nevarēja atbalstīt. 

Tad, kad šie būs reāli pašvaldības ieņēmumi, tad varēs atgriezties pie daudziem no šiem 

priekšlikumiem. 

Pozņaks – viņš pārsvarā balsoja pret vai atturējās, ne tāpēc, ka viņam nepatika priekšlikumi, 

viņš pat uzskata, ka pie tiem varēs atgriezties, kad būs budžeta segums. Viņš saka paldies tiem 

kolēģiem, kas izprata situāciju un nebalsoja par darbiem, kurus nevarēs izpildīt. Viņš kritizē 

valdības darbu pie valsts budžeta. Pozņaks aicina neskriet pa priekšu, jo vēl ir laiks un visas 

ieceres varēs realizēt. Viņš uzskata, ka pie grozījumiem varbūt tiks realzēts kāds no šodien 

piedāvātajiem projektiem. Pozņaks vēlreiz kritizē valsts budžetu, jo uzskata, ka nākotnē situācija 

neuzlabosies, bet paliks vēl sliktāka. 

Aigars Vītols – viņš atbalstīja visus priekšlikumus, jo domā, ka tie ir labi, tāpat viņš, secinot no 

iepriekšējiem gadiem, uzskata, ka šie divi miljoni tiks ieskaitīti pašvaldības budžetā un tad pie 

budžeta grozījumiem šos priekšlikumus varēs atbalstīt. 

 

 

Neviens no iesniegtajiem priekšlikumiem netika atbalstīts, tāpēc Žilko aicina balsot par 

sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 1 (Juris Jerums), “Atturas” – nav, 
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Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.1/2023 “Par Ķekavas 

novada pašvaldības 2023.gada budžetu”.  

Lēmums pielikumā.  

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Jerums balsoja pret, jo viņš jau izklāstīja budžeta prognozes, tomēr viņš vēlas uzsvērt dažas 

lietas. Budžets jāplāno piesardzīgi, bet pietiekami drosmīgi, jo ir ļoti viegli atslābt, savukārt 

darbinieki strādā pie konkrētām lietām, ja budžetā tam paredzēts vismaz viens euro, līdz tam ir 

atruna, ka budžetā nav paredzēta nauda. Otrs iemesls, kāpēc budžets jāplāno drosmīgi – gada 

otrajā pusē, kad tradicionāli līdzekļi parādās, tos vairs nevar paspēt ieguldīt, tāpēc ir liels 

kārdinājums tos vienkārši iztērēt. Viņš izsaka prognozi attiecībā uz šā gada budžetu, kurā līdzīgi 

kā pērn, ja vien nenotiks kāda lieka kataklizma, šā gada beigās reālā iedzīvotāju ienākuma 

nodokļa izpilde būs lielāka, nekā šobrīd paredzēts budžetā. Viņš piekrīt, ka šogad plānots izdarīt 

vairāk arī par pašu līdzekļiem, ne tikai kredītiem, bet lielā mērā tas ir uz tā rēķina, ka šogad ir 

visu laiku lielākais konta atlikums uz gada beigām. Viņš tomēr uzskata, ka gada beigās reālais 

iedzīvotāju ienākuma nodokļa ieņēmums būs reāli lielāks, nekā to šobrīd paredz Finanšu 

ministrija. 

Aigars Vītols – balsoja par šo budžetu, kaut uzskata, ka šis ir tikai tāds pagaidu budžets, arī 

netika atbalstīts neviens no priekšlikumiem, tomēr viņš cer, ka budžeta grozījumi būs tuvākajā 

laikā pēc valsts budžeta apstiprināšanas, tāpat viņš cer, ka vismaz daļa no priekšlikumiem tiks 

atbalstīta pie budžeta grozījumiem. 

Žilko balsoja par budžetu, tomēr vēlas atgādināt, ka 2022.gadā tikai marta vidū izgrozīja 

investīciju plānu un tas ļāva gan izsludināt iepirkumu, gan pieteikties finansējumam, gan, 

konkurējot ar citām pašvaldībām, dabūt aizņēmumu un uzbūvēt divas multifunkcionās velotrases. 

Viņš ir pārliecināts, ka šogad pašvaldība būs vēl naskāka, pat ja indikācijas šādiem projektiem 

būs tikai marta vidū vai vēlāk. 

 

Sēdi slēdz plkst. 17:02. 

 

Sēdes vadītāji:  (1PARAKSTS)  J.Žilko 

   (2PARAKSTS) V.Variks 

Sēdes protokolētāja: (3PARAKSTS)  V.Milbrete 
 

 


